
Referat fra bestyrelsesmøde i hf Ellevang tirsdag den 15 juni 2021.  

1. Konstituering af bestyrelsen 

2. Nyt fra formanden. 

3. Nyt fra kassereren. 

4. Opfølgning på generalforsamlingen. 

5. Opfølgning på havevandring 

6. Brev fra lejer. 

7. Nyt møde 

8. Evt. 

 

1. Bestyrelsen fortsætter uændret. 

2. Den medarbejder på kommunen der står for de bestilte containere til 

glas/flasker og jern/metal er gået på barsel, og har ikke videre givet 

opgaven til andre. Vi kan derfor ikke forvente at de kommer før efter 

sommerferien. Problemet med fækalier i containerne er der ikke noget nyt 

i fra kommunens side. De arbejder videre med sagen og vender tilbage. 

Det dræn der skal laves fra have 132 er ved at komme i gang. Vi venter kun 

på entreprenøren går i gang. 

3. Alle haver har betalt haveleje for denne sæson. Der er 3 haver til salg. Nr. 

22, 126 og 143. Det nye MobilePay er oppe og køre så al betaling foregår 

nu elektronisk. Kassen er nedlagt. 

4. Der var enighed om at debatten havde været lidt skarp men at det også er 

nødvendigt med debatter så alle synspunkter bliver hørt. Det ændrede 

tidspunkt til maj måned passer fint da folk er startet i haverne. Vi skal være 

obs på at de fremmødte også er dem der står optegnet som havelejere 

eller har fuldmagt med fra en der står optegnet. 

5. Sidste havevandring gav anledning til nye breve til en række lejere. Her er 

nogle gengangere fra første tur hvilket har givet anledning til at der er 

strammet lidt i retorikken i de udsendte breve. Der er dog stadig nogen der 

ikke er kommet i gang. 2 manglede byggetilladelser hvilket er ved at være 

på plads. 

6. Der er kommet brev fra lejer på ”at det er svært at færdes på cykel og 

gående efter der er lagt nye småsten på vejene”. Vi vil prøve at skrabe 

noget at det sammen og flytte til andre steder hvor der mangler. 

Formanden skriver til lejer og orienterer om beslutningen. 



7. Nyt møde er efter næste havevandring den 3 august, så vi starter kl. 16.30 

med havevandring. Derefter er foreningen vært ved noget smørrebrød og 

derefter bestyrelsesmøde. 

8. Der blev snakket lidt om byggeregler, tidspunkt for tapning af vand 

medhaveslange, samt problemer med ukrudt i hække ind til naboer. 

 

 

Ref. Hans Peder Christensen 


